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Bestyrelsesmøde 2. maj 2013 

Referat 

Fremmødt: Poul, Lasse, Finn, Tony, Knud Peder og Leslie 

Afbud: Jørgen, Kirsten og Søren 

Gæst: Boris – under punkt 2. 

Referent: Leslie 

1. Godkendelse af dagsorden, godkendt 
 

2. Skt. Hans aften. Planlægning: 
Status for bål, ansøgning er sendt til kommunen. 

       Boris interesseret i at indgå i arrangementet.  

       Drøftelse af erfaringerne fra sidste år. 

Boris tager kontakt til teltudlejer. Forventede omkostninger, 5000 + 1500 til borde og 
stole. 

L.S. ansøger om tilladelse og etablering af bål og udarbejder plakat og invitation. 

 

3. Orientering fra formanden: 
Møde afholdt om ny bro, som forventes færdig i 2013.  
Gruppe omkring den fremtidige stuktur for foreningen/ foreningerne skal nedsættes.  
Jolleforening og badeforening med et fælles forretningsudvalg kunne være en model. 
Finn, Knud Peder, Tony og Poul er interesseret i at indgå i gruppen, hvor Kent Stephensen 
også bør indgå. Møde afholdes i aug.- sept. Evt. inddrages en ekstern konsulent i 
rådgivning omkring forenings- og samarbejdsformer.  
 

4. Godkendelse af referat fra den ekstraordinære generalforsamling: 
Kent er i samråd med borgmester Sonja Rasmussen kommet frem til, at ændringen af § 4 
ikke skal godkendes af byrådet, da der er tale om redaktionelle ændringer. Referatet 
udsendes til endelig godkendelse. 

 

5. Evt. herunder dato for næste møde samt aftale om gennemgang af indbetalinger og evt. 
restancer.  

 

Leslie aftaler med Lasse og Tony vedr. indbetalinger og gennemgår lister. 

 
Regler vedr. bundmaling. Kommunen har udsendt brev vedr. brug af godkendt 

bundmaling på både, som ligger ved de kommunale broer. Jollehavnen ønsker at følge de 

samme regler og opfordrer jolleejere at anvende godkendte produkter. Lasse formulerer 
en skrivelse, som sendes ud til jolleejerne. 
 

Lasse: ledige pladser meldes ud, den med laveste nummer - og som har en båd tildeles 
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pladsen. Et hurtigere system. Gennemgang af status for jollepladser og huse. 
 

Fælles arbejdsdag findes og meldes ud. 

 
Poul: Pladser ved den nye bro fordeles til de 10, som har meldt deres interesse. Pladser 
fordeles ud fra tegning. Kontrakter skal udarbejdes og depositum indbetales i forbindelse 

med indgåelse af aftale om lejemålet. 

 

       Tony: Ønsker et fælles ”kryds” til optagning af både. Tony og Finn udarbejder en 

beregning af pris for et sådan. ”Krydset” vil kunne benyttes til fælles optag af både ved 

kran i marinaen. 
 

Dato for næste møde:  

torsdag den 30 maj kl. 18.00 
 

På næste møde gennemgås økonomien, status efter indbetalinger for 2013 m.m. 

 


